
Het nieuwe uniforme politiereglement: 
mag er inspraak zijn? 
Eind december stond de goedkeuring van het nieuwe politiereglement op de agenda 
van de gemeenteraad. “We vragen al sinds de vorige legislatuur om het verouderde 
politiereglement aan te passen en bij te sturen. Dat het tijd was om in actie te 
schieten, bese� e ook het toenmalige college: de vier TARL-gemeenten zouden een 
uniform politiereglement opstellen. Inspraak zou daarbij op zijn plaats geweest 
zijn. Maar niets was minder waar”, zegt gemeenteraadslid Wendy Godaert.

Sinterklaas bracht nieuw reglement

Het verbaast niemand dat de vier be-
trokken gemeenten een eigen dynamiek 
hebben. Een uniform reglement opstel-
len zou dus geen gemakkelijke taak 
worden. Het liet daardoor even op zich 
wachten. Maar op 6 december speelden 
de raadsleden van de vier TARL-gemeenten 
Sinterklaas. Ze brachten een vrijblijvende 
toelichting over het ontstaan en de idee 
ervan, het algemeen beleid, de structuur 
en de specifieke artikelen in het nieuwe 
reglement. Hoe dat concreet aangepakt 
zou worden in de gemeenten kwam niet 
ter sprake. Het nieuwe reglement zou 
geagendeerd worden op de gemeente-
raden van december om in januari in 
voege te gaan. Wij gingen ervan uit dat 
het op dat moment slechts een werktekst 
was.

Onze visie

Wat we van de tekst vonden? We misten 
enkele belangrijke artikels en sommige 
passages moesten aangepast worden 

om correct te zijn. Ook het taalgebruik 
mocht wat hedendaagser. Sommige 
artikels werden letterlijk overgenomen 
uit wetteksten en andere artikels – die 
even relevant zijn – werden weggelaten. 

Het reglement zoals het voorlag, kon 
daarom helaas niet op onze goed-
keuring rekenen. Enkele voorbeelden. 
Er is geen passage over overnachten en 
kamperen, terwijl dat voor onze gemeen-
te wel relevant is. Er zijn artikels over 
geluidshinder, maar niet over lichtpol-
lutie. In de passages over honden aan de 
leiband werd geen uitzondering gemaakt 
voor blindengeleidehonden. Er wordt 
gesproken over gevaarlijke loslopende 
honden, maar niet over niet-gevaarlijke 
loslopende honden of dieren. Nochtans 
een vaak terugkerend onderwerp in 
de socialemediaberichten over onze 
gemeente. 

Geen inspraak

“N-VA Roosdaal wilde graag die toevoe-

gingen bespreken, maar de heilige man 
wilde snel terug naar Spanje. Het gevolg? 
Het reglement werd snel en zonder enige 
inspraak van de raadsleden van de 
oppositie doorgevoerd. De toevoegingen 
die wij voorstelden zijn ook van toepas-
sing op de andere TARL-gemeenten. 
Inspraak was geen verkeerde keuze 
geweest”, zegt Wendy Godaert.

Jeroen Tiebout 
te gast op onze 
bestuursvergadering 
Onze afdeling kreeg eind november bezoek 
van Jeroen Tiebout uit Sint-Pieters-Leeuw. 
Jeroen zetelt sinds een half jaar in het Vlaams 
Parlement. Hij volgt er Piet De Bruyn op. Hij 
focust zich vooral op dossiers rond de Vlaamse 
Rand, justitie en leefmilieu. We bespraken met 
Jeroen hoe we Roosdaalse problemen onder de 
aandacht van de Vlaamse Regering kunnen 
brengen. Het was een boeiende avond!

Leugens hebben korte benen 
Rond de jaarwisseling kreeg u wellicht een uitgebreide ‘reclamefolder’ van cd&v Roosdaal in de bus. Wij – en heel wat andere 
aandachtige lezers – stelden vast dat er een loopje genomen werd met de waarheid. Uiteraard willen politieke partijen hun 
mandatarissen in de kijker zetten, maar opscheppen met andermans realisaties getuigt van weinig politiek fatsoen. 

Wie betaalde?

Hooguit drie van de twintig pagina’s met uitgevoerde werken 
bevatten effectief verwezenlijkingen die door cd&v betaald 
werken. De overige zeventien bladzijden van hun folder werden 
gevuld met zaken die de gemeente betaalde. Alle dossiers werden 
trouwens door de gemeentelijke administratie voorbereid. De 
cd&v-mandatarissen hebben daar zelf geen pennentrek voor op 
papier gezet. 

Wie deed het werk?

Bovendien ‘steelt’ cd&v heel wat voorstellen waarvan al het 
voorbereidende werk door onze N-VA-mandatarissen gebeurde: 
het aankleden van nutskasten, het Octopusplan, reflecterende 
huisnummers, huwen in openlucht, fraudeonderzoek voor 
sociale huurders met bezittingen in het buitenland, digisprong 
… Ook pluimen die thuishoren op de hoed van talloze vrijwil-
ligers worden schaamteloos door cd&v gerecupereerd. Het 
vaccinatiecentrum, de plantjesverkoop voor Kom op Tegen 
Kanker, de Molenjogging, Sneukeltocht, de zaklampentocht, de 
processie, de renovatie van de ‘Zoul’ in Kattom, eindejaarstom-
bola ... zijn initiatieven die slechts kunnen bestaan dankzij de 
inzet van onze sociaal bewogen inwoners en adviesraden. 

Halleweg een cd&v-realisatie? Neen!

De wijk Halleweg in Onze-Lieve-Vrouw-Lombeek werd niet 
gebouwd en/of betaald door de gemeente maar door Providentia. 
Als cd&v het toekennen van de bouwvergunning voor dat 
project als een eigen realisatie beschouwt, ziet de partij dan 
alle particuliere bouwprojecten als een eigen realisatie? Een tip 
voor wie recent bouwde: u moet misschien eens proberen om 
de facturen van uw nieuwbouw op het gemeentehuis binnen te 
brengen. Wij wensen u veel succes!

Dit huis-aan-huisblad is
informatief drukwerk
en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Wij betreuren het overlijden 
van Geert Cobbaert, levens-
partner van Nadia Van den 
Spiegel. Het plotse overlijden 
van Geert raakte ons allen. 
Als echte fl amingant zette hij 
zich zowel voor als achter de 
schermen in voor onze partij. 
We blijven hem herinneren als 
een betrokken en toegewijde 
man. Het bestuur wenst de 
familie van Geert veel sterkte 
met dit groot verlies.

In memoriam: 
Geert Cobbaert Eetfestijn

11 en 12 juni 2023
Den Broebel

Ons eetfestijn is eindelijk 
terug van weggeweest. 
Hou 11 en 12 juni vrij 
in uw agenda want dan 
verwelkomen we u graag 
in Den Broebel. U kan dit 
jaar ook kiezen voor een 
afhaalmaaltijd.
Tot dan!

Wendy Appelmans-Godaert
Gemeenteraadslid
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Tussen 1 januari en 31 maart mochten gemeenten een projectvoorstel indienen om langdurig werkzoekenden in te schakelen 
voor maatschappelijk relevante taken bij lokale besturen, vzw’s en scholen. Roosdaal diende geen voorstel in. Integendeel, de 
bevoegde schepenen staan niet achter dat idee.

SCHEPENEN ZIJN NIET ENTHOUSIAST

Dankzij dergelijke gemeenschapsdienst kunnen mensen die al langer dan twee jaar vruchteloos naar werk zoeken een of twee halve 
dagen per week ingezet worden voor maatschappelijk relevante taken bij lokale besturen, vzw’s en scholen. Tijdens de gemeente-
raad van 2 maart vroeg N-VA-fractievoorzitter Linda Van den Eede welk gevolg het schepencollege aan die projectoproep gegeven 
had. Schepen Van Lierde antwoordde dat het collega daarop niet wenst in te gaan. Als ACV-vakbondsman is hij immers niet ak-
koord met het feit dat de langdurig werkzoekenden gesanctioneerd kunnen worden wanneer ze weigeren in te stappen in het traject 
naar werk. Volgens schepen An Van den Spiegel is er momenteel ook geen werk voor die mensen in het gemeentelijk onderwijs 
aangezien er vrijwilligers zijn die de bestaande taken vervullen.

MOOI AANBOD

Wij vielen haast van onze stoel toen we dat hoorden. Maar niemand van de meerderheid bood enig weer-
werk. Nochtans is het aanbod mooi: mensen die langer dan twee jaar werkzoekend zijn kunnen ingeschakeld 
worden voor taken, ontvangen op die manier een kleine bijkomende vergoeding, er is mogelijkheid tot het 
vergoeden van vervoerskosten en  tot terugbetaling van de kosten voor kinderopvang. En de schepen valt 
over mogelijke sancties voor wie de taken weigert? Kan u nog volgen?

Linda De Dobbeleer
fractievoorzitter

Sociale verkavelingen: 
cd&v draait bij 
Al verschillende jaren verdedigt de N-VA een duidelijk stand-
punt over de inplanting van sociale huurwoningen in onze 
gemeente. Wij baseren ons op de volgende criteria:

    Projecten moeten kleinschalig zijn. Twaalf tot dertien sociale 
huurwoningen binnen een project is een absoluut maximum.

    Projecten moeten centraal gelegen zijn, dus in de buurt van 
winkels en andere voorzieningen.

    Projecten moeten gemakkelijk bereikbaar zijn met openbaar 
vervoer.

    Er moet een eerlijke spreiding zijn over de vier deelgemeenten.

Nog snel de doelstelling halen

In 2009 werd vastgelegd dat in Roosdaal tegen 2025 nog 70 
sociale huurwoningen moeten bijkomen. Er zijn 12 sociale huur-
woningen in Strijtem en 7 in Onze-Lieve-Vrouw-Lombeek. Dat 
betekent dat er nog een vijftigtal gerealiseerd moeten worden. 
Wanneer een bestuur 10 jaar zeer weinig initiatieven neemt, dan 
wordt het moeilijk om die stilstand in een ruk weg te werken. En 
toch … Twee jaar geleden duidde de meerderheid in de Mo-
lenstraat een beschikbare grond van het OCMW aan om daar 
zo snel mogelijk een sociaal huurproject te realiseren. Op die 
manier kon de doelstelling van 70 woningen nog snel gehaald 
worden. N-VA Roosdaal waarschuwde toen dat dergelijke grote 

projecten om problemen vragen. Maar cd&v keurde de voorlig-
gende visie toen wel goed. 

Verstand komt met de jaren

Intussen zijn we 2 jaar verder en volgt cd&v onze visie. De partij 
staat niet langer achter een uitbreiding van het project Halle-
weg met 20 huurwoningen (Providentia). Momenteel zijn daar 
7 huurwoningen in gebruik. Daar nu 20 extra huurwoningen 
bouwen (in een deelgemeente waar geen voorzieningen zijn 
en ook geen openbaar vervoer is) zou de draagkracht van het 
project overschrijden. Misschien moet er voorgesteld worden om 
een vijftiental nog te bouwen woningen als koopwoning aan te 
bieden. Dat is een haalbare kaart, ook voor Providentia.

Valentijnsactie 
U moest ons even missen omwille van de pande-
mie, maar dit jaar kon u ons in februari opnieuw 
terugvinden in het centrum van Pamel voor onze 
Valentijnsactie. Dat de chocolaatjes net voor 
Valentijn bij de voorbijgangers in de smaak vielen, 
konden we meermaals zien en horen. Een blije lach 
op uw gezicht, daarvoor doen we het! 

#meteenhartvooronzeiwoners

N-VA Roosdaal schenkt €735 
aan De Hoeve in Strijtem
Eind november organiseerden we de 13de  editie van onze jaar-
lijkse quiz. De opbrengst ging traditiegetrouw naar een goed 
doel. Dit jaar was dat De Hoeve in Strijtem. 

“Geschokt door de brand in de Strijtemse zorgboerderij wilden we 
als bestuur ons steentje bijdragen aan de heropbouw en besloten we 
onze volledige opbrengst te doneren”, zegt Kristof Cooreman. De 
quiz zelf werd gewonnen door quizploeg Noekin. Bedankt aan alle 
deelnemers. Kort nadien won onze afdeling de quiz van de 
gemeente. Ook daarvan ging de opbrengst naar De Hoeve.

Bankautomaten mogen niet uit het 
straatbeeld verdwijnen 
Vlaamse steden en gemeenten zien met lede ogen aan hoe geldautomaten uit het straat-
beeld verdwijnen. Die evolutie is ook in Roosdaal merkbaar. Maar er is goed nieuws. Er 
komt binnenkort een neutrale geldautomaat in Roosdaal. Dat is goed voor onze 
inwoners én voor de lokale handelaars.

Weg dienstverlening, weg lokale economische bloei

Met het verdwijnen van de geldautomaten verdwijnt een essentiële dienstverlening. En niet in het minst voor minder mobiele men-
sen. Ook voor het economische leven in een gemeente is dat een ramp. Want mensen die cash geld afhalen in een andere gemeente 
blijven daar vaak ‘hangen’ om hun aankopen te doen. 

Neutrale geldautomaat in Roosdaal

Batopin is een initiatief van de vier grootbanken dat tegemoet wil komen aan die problematiek en zoekt plaatsen om neutrale geld-
automaten te plaatsen. Gemeenteraadslid Linda Van Huylenbroeck greep het aanbod van Batopin aan en lanceerde het in de 
gemeenteraad. Met succes. Batopin liet weten dat Roosdaal in aanmerking komt voor een neutrale geldautomaat. We zoeken 
momenteel volop naar een geschikte locatie. Wordt vervolgd.  

Linda Van den Eede, Gemeenteraadslid 

Het Roosdaalse energie- en klimaatplan 
Roosdaal keurde in 2015 de Burgemeestersconvenant 2030 en de bijhorende verbintenissen goed. Daarmee engageert de 
gemeente zich om de uitstoot van CO2 op haar grondgebied tegen 2030 met minstens 40 procent terug te dringen ten opzichte 
van het referentiejaar 2011 en om haar veerkracht te verhogen door zich aan te passen aan de gevolgen van de klimaat-
verandering. In het voorgelegde Lokaal Energie- en Klimaatactieplan (LEKP) werden doelstellingen en acties voorzien om 
tot de gevraagde reductie te komen en om de gevolgen van de klimaatverandering te temperen. 

Dossier is niet rijp

Gemeenteraadslid Wendy Godaert focuste 
zich op een tweetal concrete acties om 
aan te tonen dat dit dossier niet rijp is 
en opnieuw grondig besproken moet 
worden. “Binnen de actie ‘aangepast 
parkeerbeleid’ zal de gemeente Roosdaal 
inzetten op het aanleggen van auto-
luwe pleinen in de kernen en het aantal 
parkeerplaatsen beperken of verplaatsen 
naar de rand. Wij hopen dat onze han-
delskernen niet zullen leeglopen en dat 
de lokale middenstand in die plannen be-
trokken zal worden. De gemeente wil ook 
inzetten op het promoten en stimuleren 
van het openbaar vervoer. Wij vinden 
een verruiming van het aanbod een beter 
plan”, zegt ze. “De bouwmeesterscan
(een tool die lokale besturen in staat stelt 
een diagnose te laten opmaken van de 

ruimtelijke en beleidsmatige sterktes en 
zwaktes) is voor ons alvast een eerste stap 
om te kunnen oordelen waar wij als 
gemeente het best kunnen op inzetten. 
Die bouwmeesterscan wordt, in tegen-
stelling tot in Liedekerke, in Roosdaal 
dan weer niet opgenomen.”

En het resterende budget?

In de periode 2020-2025 werd voor het 
LEKP een bedrag van bijna 7,4 miljoen 
euro ingeschreven. Wat daarvan nog 
overblijft voor de periode 2023-2025 
wordt niet meegedeeld. Linda Van den 
Eede (fractievoorzitter N-VA): “Zeg nu 
zelf: als nergens in het document terug te 
vinden is wat er van het initiële voorziene 
bedrag nog overblijft en hoe dat bedrag 
over de verschillende posten verdeeld is, 
dan is het moeilijk om met kennis van 

zaken keuzes te maken. Wat elk van die 
180 acties zou kosten vinden we nergens 
terug. Wanneer wij een keuze moeten 
maken dan weten wij graag welke centen 
daar tegenover moeten staan. Bij de 
aankoop van pakweg een wagen of tv is 
het financiële plaatje voor u toch ook be-
langrijk?” Dat de meerderheid lichtzinnig 
omgaat met de centen van de Roosdaalse 
inwoners is hun verantwoordelijkheid. 
Wij willen ons voor elke uitgave kunnen 
verantwoorden bij de belastingbetaler. 
We staan met onze fractie volledig achter 
duurzame initiatieven die onze uitstoot 
kunnen verminderen, maar niet met 
een blanco cheque. Omwille van die 
onduidelijkheden hebben de N-VA-
gemeenteraadsleden zich, samen met de 
voltallige oppositie, onthouden tijdens 
de stemming.

Heraanleg parking 
Brusselstraat: weet u 
daar meer over?
Aan het einde van de vorige legislatuur keurde de gemeente-
raad de nieuwbouw van de kleuterblok op de speelplaats van 
Triangel Pamel goed. Die nieuwbouw zou een stuk van de 
speelplaats innemen. Op dat moment was er geen draagvlak 
om na de ingebruikname van de nieuwe blok de speelplaats 
uit te breiden. Ook niet wanneer N-VA-gemeenteraadslid 
Wendy Godaert de gemeenteraad attent maakte op het feit 
dat meer leerlingen meer speelruimte nodig hebben. Er 
waren voldoende uitwijkmogelijkheden achter de speelplaats, 
zei de schepen van Onderwijs. Had de meerderheid toen 
maar naar ons geluisterd!

Welke werken?

Kort na nieuwjaar werd de parking voor de school afgeslo-
ten  en werden er werken opgestart. Wat er zou gebeuren, was 
ook voor ons een raadsel. De notulen van het schepencol-
lege maakten ons ook niet wijzer: er was nergens een plan te 
bespeuren noch een bestek en raming van de geplande werken. 
Enkel de lokale pers bracht soelaas. Op die manier werd niet 
alleen de oppositie maar ook meer dan de helft van de kiezers 
buitenspel gezet.

Vijgen na Pasen

Eind januari stelde N-VA-fractievoorzitter Linda Van den Eede

daarover een vraag aan de burgemeester en schepenen. De 
burgemeester kon niet anders dan toegeven dat hij de oppositie 
vergat op de hoogte te brengen van de plannen en de werken. 
Schepen An Van den Spiegel argumenteerde dat er nood was 
aan uitbreiding. Had de N-VA dat vijf jaar geleden niet gesug-
gereerd? Tijdens die vraagstelling kreeg de oppositie voor het 
eerst een 3D-plan te zien: het hek van de speelplaats zou naar 
voor geplaatst worden zodat binnen de omheining een groene 
speelzone kon afgebakend worden. 

“Een mooi extra stukje speelruimte voor de leerlingen. Dat is 
een goede zaak. Maar waarom werd die uitbreiding niet meege-
nomen in het dossier van de nieuwe kleuterblok? Op die manier 
hadden we deze toestanden kunnen vermijden. De meerderheid 
had beter wél rekening gehouden met onze opmerkingen bij de 
aanvang van het dossier”, zegt Wendy Godaert.
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